
Jeg lider af KOL og er slemt afhængig af nikotin. Har prøvet mange gange at holde op, men løb 

hver gang ind i en depression. Jeg begyndte for 2 år siden at dampe. Dette har reddet mig. Mit 

åndedræt blev straks bedre og ligeså min psyke. Hvis I forbyder dette, vil I lavet endnu et sort 

marked, da vi er rigtig mange, der ikke kan undvære det. 

Jeg har talt med en overlæde på Hvidovre hospital, hvor jeg går til kontrol med min KOL. Han siger 

at alt andet end tobak er ok.  

Håber ikke I har tænkt jer at ødelægge livskvaliteten for rigtig mange mennesker. 

Mvh Jenny Andersen 
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